
Zpráva o činnosti Školní rady z. s. za školní rok 2018/2019 
 

Vážení rodiče a přátelé školy, vážení učitelé,  

 

ZŠ Očovská opět po roce organizuje plenární schůzi školy a členskou schůzi spolku 

Školní rada z. s. 

 

Jedním z hlavních poslání našeho občanského sdružení je napomáhat základní škole 

v poskytování materiální pomoci při činnostech, na které škola ze svých prostředků a 

především z prostředků státu a příspěvku Města Hodonín přispívat nemůže. I ve školním 

roce 2018/2019 tomu tak bylo. 

 

Z příspěvků členů ve výši 80,- Kč, Vašich darů a sběrové činnosti žáků, jsme v loňském 

školním roce pomáhali především zajišťovat:  

- odměny a ceny na soutěže žáků za mimořádnou aktivitu ve prospěch školy  

- odměny pro vycházející žáky 

- příspěvek na zabezpečení dopravy na lyžařské kurzy v 5. a 7. ročníku 

- příspěvek na školu v přírodě  

- nákup materiálu pro zájmové kroužky školní družiny a školního klubu  

- odměny pro nejlepší třídy a nejaktivnější žáky ve sběru druhotných surovin 

- příspěvek každé třídě na školní výlet či exkurzi 

- příspěvek na vzdělávací akce školy 

- příspěvek na družební akce 

 

Jsem velmi rád, že již pátým rokem přispíváme také na vzdělávací akce dětí z rodin 

v hmotné nouzi.  

 

Dnes byste měli vy, účastníci výroční členské schůze, stanovit rozsah této pomoci. Na 

účtu u České spořitelny je v současné době dostatek prostředků na to, abychom podporu 

žákům a třídám zvýraznili. Díky aktivní sběrové činnosti žáků nám každoročně 

finančních prostředků přibývá. Za poslední 3 roky takto získalo naše občanské sdružení 

přibližně 170.000,- Kč.  

 

Myslím si, že činnost výboru Školní rady byla pro Základní školu Hodonín, Očovská 1 

přínosem a doufám, že tomu tak bude i do budoucna.  

 

Závěrem bych rád poděkoval všem členům výboru Školní rady z. s. za jejich práci a 

věřím, že spolupráce Školní rady se ZŠ bude i nadále ku prospěchu našich dětí.  

 

 

V Hodoníně 8. 10. 2019     Mgr. Martin Čechovský,  

předseda spolku  

 

 


